
Dato 15/11/2021 

Referat fra afdelingsbestyrelsen afd. 114 Teglværks Lunden 

Opføglning fra sidste. Den 04/10/2021 

spøgsmålet Status fra sidst Status nu. 

Levende hegn Det er blevet meddelt 

bestyrelsen at det hegn der 

skal op omkring terrasserne 

skal være naturligt dermed 

ikke pælehegn. Samtidig at 

det fra byplanlægningen er 

tilladt at få det om hele 

terrassen men dette er 

noget der skal tages med 

Fællesbo. Om hvordan det 

løses. 

Det er ligenu en dialog 

med Herning kommune 

om at der bliver sat hegn 

om omkring terrasserne i 

2 og 4 værelses 

lejligheder. 

Indkørsel Da bestyrelsesformanden 

og Line Øer har været i 

dialog over flere omgange 

omkring opsætning af spejl 

er blevet afvist af flere 

indstandser er der ikke 

nogen udsigter til at dette 

kommer op men Rasmus 

Andreasen arbejder videre 

på sagen. 

Hækken er blevet klippet 

for at skabe bedre 

udsyn. Dette er på nu 

værende tidspunkt 

afslutningen på dette 

problem. 

Farve på solfilm Vi venter stadig svar fra 

Fællesbo. 

Fællesbo er i gang med 

at for de sidste detaljer i 

at lave katalog til solfilm. 



Dato 15/11/2021 

Farve på læskærme Vi venter stadig svar fra 

Fællesbo. 

Fællesbo er i gang med 

at for de sidste detaljer i 

at lave katalog til solfilm. 

Flytning af sten Da vi ikke har fået kontakten, 

er der stadig ikke noget svar 

på flytningen af sten ved blok 

15. og sten mellem blok 11 

og 13. 

Stadig ingen svar på 

denne situation 

 

Referat af mødet den 15/11/2021 

Deltager Rasmus Andreasen 

Anette Marie Molin 

Andersen 

Danni Hansen 

Emma Lilliendal 

Marianne Birkmose 

Line Øer 

 

Opslagstavle Skal vi have en fælles 
opslagstavle? 

Placering? 

Hvem 
vedligeholder/udskifter 
materiale? 

 

Bestyrrelsen har vedtaget 

at ideen bliver sløjfet 

grundet den ikke ville 

give mening at bruge 

penge på 

Ekstra p-pladser Der er talt at der 50 

parkeringspladser samt 4 

handikappladser dette er ikke 

nok til alle hustande så der 

undersøges om der kan fjernes 

noget hæk ved blok 13 

Rasmus er i gang med at 

se på at finde plads til 

ekstra p-pladser. 
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Overordnet målsætning 
for afdeling 114 

Bestyrelsen er interreseret i at 

skabe et socialt fælleskab i 

afdelingen  

Det er snak i bestyrelsen 

om at nedsætte en 

gruppe som vil tage sig af 

at komme med ideer til 

arrangementer og andre 

sociale beginheder i 

afdelingen. Men emnet 

tages op på næste møde 

Nedløbsrør/huller på 
altaner 

Der er nogle lejligheder som er 

generet af vand fra afløbsrøret 

og hullerne i alternerne 

Der er i gang med at blive 

kigget på denne situation 

fra fællesbo så vi afventer 

resultat nu. 

Cykelskure Der stillet cykelskure op fra 

fællesbos side men 

bestyrrelsen er ikke tilfreds med 

placeringerne 

Bestyrrelsen er nu i gang 

med at kontakte fællesbo 

om at det bliver sat 

cykelstativer op ved vær 

blok Rasmus kontakter 

fællesbo. 

Belysning på p-pladsen 
ved blok 11 og 13 

Der er mørkt ved 

parkeringspladsen så der er 

stillet forslag om at få sat en 

lampe op 

Torben har en lampe og 

er i gang med at skaffe 

mere lys på pladsen 

Støj fra Herning Fremad Der er tit støj fra Herning 

Fremad og dette har været til 

gene gennem noget tid 

Bestyrrelsen er i gang 

med at kigge på hvad der 

kan gøres, men regner 

ikke med at have et svar 

før det nye år. 

 

 


